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P r o t o k ó ł    Nr  IV/2024 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  27  czerwca  2024  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do  950 

 
Otwarcia IV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Anna Hałasowska.  

Stwierdziła, że na stan ogólny 14 radnych w obradach IV sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał.  

Następnie powitała wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawiła proponowany porządek obrad.  
 

Porządek obrad IV Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     
           1. Otwarcie sesji: 

a) stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku obrad 

 

  2. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 
 
3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
  4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 

 
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Komendant Powiatowy Policji                           
     b/ dyskusja 

 
6. Działalność OSP na terenie Gminy Kamień Krajeński.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Komendant Gminny ZOSP RP     

     b/ dyskusja 
 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr IV/21/2024   

 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2024.   
a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr IV/22/2024   
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9. Uchwała  zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji 

spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji             
i sposobu jej rozliczania. 

a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr IV/23/2024  

  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji z mieszkańcami Gminy Kamień Krajeński.    

a) wprowadzenie do tematu – Burmistrz 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr IV/24/2024   
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela 

samorządu gminnego do składu Rady Krajeńskiego Parku 
Krajobrazowego. 

   a) wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
              b) dyskusja 
              c) podjęcie uchwały Nr IV/25/2024   

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego.    

     a) wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Komisji SWiP 
     b) dyskusja 

     c) podjęcie uchwały Nr IV/26/2024   
 
13. Zamknięcie obrad sesji.  

 
Głosowanie: Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem 

przedstawionego porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu 
do protokołu z sesji).   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Anna 
Hałasowska stwierdziła, że Rada Miejska na IV sesji obradować będzie wg 
przedstawionego porządku obrad.      

 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z III sesji Rady 

Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 
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Po przedstawieniu informacji z działalności w okresie międzysesyjnym 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak przekazała również informację na temat 

interpelacji złożonych przez radnych, a mianowicie: 

➢ Interpelacja radnej Kingi Cysewskiej z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie 

poprawy bezpieczeństwa mieszkańców ul. Chojnickiej.  

➢ Interpelacja radnej Ewy Wiese z dnia 19 czerwca 2024 r. w sprawie 

zamontowania lampy na ulicy Spacerowej w Dąbrówce.  

➢ Interpelacja radnej Katarzyny Blejder z dnia 19 czerwca                            

2024 r. w sprawie uwzględnienia w budżecie zakupu samochodu 

ratowniczo – gaśniczego dla jednostki OSP Płocicz na rok 2025.  

➢ Interpelacja radnego Kazimierza Warylaka z dnia 19 czerwca                   

2024 r. w sprawie poprawy bezpieczeństwa mieszkańców.    

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym na złożoną interpelację należy udzielić odpowiedzi na piśmie nie 

później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji. Odpowiedź na 

interpelację radnej Kingi Cysewskiej została już udzielona i zamieszczona               

w Systemie Rada dla Mieszkańców. Odpowiedzi na pozostałe 3 interpelacje 

nie zostały jeszcze udzielone. Po ich sporządzeniu zamieszczone zostaną 

również w Systemie.   

 

 Następnie Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała, że 

zakończyły się już wszystkie zebrania sołeckie oraz w mieście Kamień 

Krajeński. Zebrane zostały wszystkie wnioski zgłaszane podczas tych zebrań. 

Pracownicy zajmują się już tymi wnioskami. Jest ich bardzo dużo. Pani 

Burmistrz podkreśliła, że chciałaby, aby na koniec Sołtysi oraz Radni 

otrzymali podsumowanie wszystkich wniosków.  

 

Ad. 4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 

 
Radny Jacek Kucharski w imieniu mieszkańców oraz własnym 

podziękował Pani Burmistrz za bardzo szybką realizację interpelacji. 

Podkreślił, że zanim otrzymał odpowiedź światła na ul. Dworcowej już się 
świeciły. Nie wiedział, że jest to tak ważne dla mieszkańców. Jeszcze raz 
bardzo podziękował.  

 
Radny Sebastian Skaja podziękował za strefę kibica, której zazdrościły 

wokół wszystkie samorządy. Podkreślił, że ze wszystkich stron słychać 
bardzo pozytywne głosy.  
 Następnie poinformował o tym, że dzwonili do niego mieszkańcy                  

z Dużej Cerkwicy. Chodziło o sprawę budynku we wsi, który grozi 
zawaleniem. W dniu wczorajszym zawaliła się część budynku, na szczęście 
na wewnętrzną działkę. Radny poproszony został, aby zorientował się czy 

uda się coś z tym problemem zrobić, ponieważ osoba, która jest właścicielem 
nie mieszka tam. Mieszkańcy boją się, że może to runąć na ulicę czyli drogę 

gminną. Zapytał czy są jakieś propozycje, aby ten problem rozwiązać.   
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Pani Burmistrz Natalia Marciniak nawiązała do strefy kibica. 

Podkreśliła, że również bardzo się cieszy, że podjęta została decyzja, aby taka 
strefa powstała w gminie Kamień Krajeński. Był to pomysł Przewodniczącego 

Zarządu Mieszkańców Kamienia Krajeńskiego Pana Marka Betina. Była to 
wspaniała okazja do tego, aby się integrować, spotkać. Pani Burmistrz nie 
spodziewała się, że pojawi się aż tak dużo mieszkańców. Były też osoby                 

z Sępólna Krajeńskiego, Debrzna, Złotowa. Podkreśliła, że bardzo się cieszy              
i myśli, że będzie to kontynuowane.  
 Odnośnie budynku do rozbiórki w Dużej Cerkwicy poinformowała, że 

po spotkaniu wiejskim nawiązany został kontakt z właścicielem. Właściciel 
pojawił się w urzędzie. Wziął wniosek o rozbiórkę i zapewnił, że budynek 

zostanie rozebrany do końca tygodnia. Pani Burmistrz wyraziła nadzieję, że 
tak się wydarzy.       
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 
obrad. 

 
Ad.5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński. 

W/w informację przedstawił Kierownik Posterunku Policji                      
w Kamieniu Krajeńskim – Maciej Żuchliński. 

Przedmiotowa informacja – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska serdecznie 

powitała zaproszonego na sesję I Wicewojewodę Kujawsko – Pomorskiego 

Pana Piotra Hemmerlinga, który w przedmiotowym punkcie dołączył do 
obrad sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim.   

 
Ad.6. Działalność OSP na terenie Gminy Kamień Krajeński. 

Przedstawienia sprawozdania dokonał Inspektor ds. p.poż. – Piotr 

Sałasinski.  
W/w sprawozdanie w załączeniu do protokołu z sesji.  

 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
 

Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  
 

Radny Jarosław Dobek zapytał o termin wykonania inwestycji nad 
jezioro Brzuchowo. Zbliża się okres letni i z drogi tej będzie korzystało dużo 
użytkowników. Zapytał czy w okresie wakacyjnym będą utrudnienia                    

w związku z tą inwestycją czy będzie to realizowane dopiero po wakacjach. 
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
aby utrudnienia były jak najmniejsze dopiero 19 sierpnia wykonawca ma 
możliwość wejścia na teren budowy. Budowa ma się zakończyć 30 listopada.     
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Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna 

Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr IV/21/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 czerwca 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  

 
Radny Jarosław Dobek w imieniu mieszkańców podziękował za to, że 

świetlica wiejska w Małej Cerkwicy zacznie funkcjonować i za to, że znalazły 
się środki na obsługę tego zadania. Podkreślił, że do tej pory nie było 
pracownika, a świetlicą zajmowała się poprzednia Pani Sołtys oraz strażacy. 

Wyraził nadzieję, że będzie to dobrze funkcjonowało. Jeszcze raz podziękował 
za znalezienie środków na uruchomienie tej działalności.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr IV/22/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 czerwca 2024 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2024, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.9. Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 
Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 

Chodera.   
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr IV/23/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 czerwca 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania 
dotacji spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji             
i sposobu jej rozliczania, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.10. Wprowadzenia do tematu dokonała Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Pani Natalia Marciniak.   
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr IV/24/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 czerwca 2024 roku w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji          
z mieszkańcami Gminy Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie                 
14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.11. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna Hałasowska.   

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr IV/25/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 czerwca 2024 roku w sprawie wskazania przedstawiciela samorządu 
gminnego do składu Rady Krajeńskiego Parku Krajobrazowego, podjęta 
została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.12. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – 

Jakub Jasiński.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr IV/26/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 czerwca 2024 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Kamienia 
Krajeńskiego, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Następnie Pani Burmistrz Natalia Marciniak przywitała zaproszonego 

na sesję I Wicewojewodę Kujawsko – Pomorskiego Pana Piotra Hemmerlinga. 

Podkreśliła, że jest jej niezmiernie miło, że Pan Wicewojewoda przyjął 
zaproszenie. Poinformowała, że Pan Wicewojewoda wielokrotnie zapewniał, że 

pamięta o gminie Kamień Krajeński i będzie ją wspierał. Podkreśliła, że 
obecność na dzisiejszej sesji odbierana jest jako potwierdzenie tych słów. 
Jeszcze raz podziękowała za udział w sesji.    

 
I Wicewojewoda Kujawsko – Pomorski Pan Piotr Hemmerling powitał 

wszystkich obecnych na sesji oraz oglądających obrady za pomocą łączy 

internetowych. Podkreślił, że podtrzymuje swoją deklarację odnośnie 
wspierania działań podejmowanych przez gminę Kamień Krajeński. 

Stwierdził, że jako samorządowiec, który w samorządzie przepracował ponad 
25 lat zna zasady jego funkcjonowania. Jako I Wicewojewoda Kujawsko – 
Pomorski stawia sobie za cel wspieranie tych mniejszych samorządów i ludzi, 
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którzy znają to środowisko. Podkreślił również, że trzeba potrafić odbierać 

sygnały płynące od społeczeństwa.  
 Następnie Pan Wicewojewoda przystąpił do składania gratulacji. 

Pogratulował przede wszystkim Pani Natalii Marciniak wyboru na Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego. Podkreślił, że uważa, że Pani Burmistrz jest 
odpowiednio przygotowana do pełnienia tej roli. Gratulacje skierował również 

do radnych Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim wybranych podczas 
wyborów 7 kwietnia 2024 r. Życzył wszelkiej pomyślności.  
 I Wicewojewoda Kujawsko – Pomorski Pan Piotr Hemmerling podkreślił 

ponownie, że to na tych niższych szczeblach samorządu ocenia się realne 
potrzeby mieszkańców i podejmuje się najważniejsze decyzje. Życzył 

podejmowania samych trafnych decyzji. Nawiązując do sesji podkreślił, że 
sesja to święto demokracji.  
 Następnie poinformował, że jako I Wicewojewoda zajmuje się m.in. 

wydziałami polityki społecznej, rolnictwa, zdrowia, nadzorem państwowej 
straży łowieckiej, państwowej straży pożarnej. W tym miejscu podziękował 

Pani Burmistrz za to, że straż pożarna funkcjonująca na terenie gminy 
Kamień Krajeński jest odpowiednio traktowana. Podkreślił, że jest to 
formacja, której należy się szacunek i wsparcie. Poruszył również temat 

inwestycji drogowych zwracając uwagę na obwodnice Sępólna Krajeńskiego 
oraz Kamienia Krajeńskiego. Nawiązał także do rosnących kosztów realizacji 
inwestycji m.in. wykonania 1 km drogi. Zwrócił uwagę, że dochody 

samorządów nie wzrastają w takim tempie i nie nadążają za rosnącymi 
cenami. Potrzebna jest zmiana ustawy o finansach publicznych.  

 Następnie Pan Wicewojewoda nawiązał do pytania radnego Marka 
Kołackiego odnośnie powołania komisji ds. szacowania skutków 
niekorzystnych zjawisk atmosferycznych oraz strat w rzepaku. Poinformował, 

iż wykonał telefon do dyrektora rolnictwa. Dnia 4 czerwca zarządzeniem 
powołana została komisja do szacowania strat. Odnośnie strat w rzepaku 

poinformował, że chodzi tylko o straty w sadach. Zgodnie z punktem 
pomiaru straty szacuje się tylko w danym segmencie upraw. Podkreślił, że 
punkt pomiaru nie wskazał więcej niż poniżej 2 stopni Celsjusza. Na tych 

pomiarach opiera się wskazane zarządzenie. Poinformował również, że do 
ubiegłego tygodnia województwo kujawsko – pomorskie wolne było od ASF. 
Niestety pojawiło się zagrożenie na terenie województwa. Jest to 

niebezpieczna sytuacja dla rolnictwa.   
 Pan Wicewojewoda Piotr Hemmerling zapytał czy są może jakieś 

pytania.  
 

Radny Jacek Kucharski podziękował Panu Wicewojewodzie za to, że 

znalazł czas i odwiedził gminę Kamień Krajeński. Podkreślił, że bardzo cieszy 
się, że Pan Wicewojewoda deklaruje wsparcie. Radny zwrócił uwagę na 
zapomniały odcinek drogi Przepałkowo – Mąkowarsko. Poprosił o interwencję 

w sprawie złego stanu tego odcinka drogi.  
 

I Wicewojewoda Kujawsko – Pomorski Pan Piotr Hemmerling 
podkreślił, że Kujawsko – Pomorski Urząd Wojewódzki w Bydgoszczy nie jest 
kreatorem naprawy dróg. Są przedstawicielami administracji rządowej, które 

mają wspierać i pomagać w realizacji celów określanych ustawą. Poprosił 
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Panią Przewodniczącą Rady o wystosowanie pisma odnośnie wskazanego 

przez radnego Jacka Kucharskiego odcinka drogi krajowej.  
Wobec braku dalszych pytań I Wicewojewoda Kujawsko – Pomorski 

Pan Piotr Hemmerling podziękował za zaproszenie na sesję. Podkreślił, że 
czuje się bardzo dobrze między samorządowcami. Zadeklarował chęć pomocy 
i współpracy. Następnie poinformował, że w dniu dzisiejszym zaplanował 

także wizytę w DPS dla Dzieci i Młodzieży w Kamieniu Krajeńskim. 
Podkreślił, że trochę głośno zrobiło się o tym środowisku nie tylko w skali 
województwa, ale również w kraju. Potrzeba jest, aby ciszej mówić o tych 

sprawach, ponieważ dotyczy to dzieci, a one są w tym wszystkim 
najważniejsze. Jeszcze raz podziękował za możliwość zabrania głosu.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Hałasowska w imieniu Pani 

Burmistrz oraz wszystkich Radnych podziękowała Panu Wicewojewodzie za 

to, że znalazł czas i wziął udział w sesji Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim. Podkreśliła, że zaprasza na kolejne sesje licząc na wsparcie 

Pana Wicewojewody.                 
 
Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Hałasowska – w związku                              
z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady IV sesji Rady Miejskiej                 
w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za obecność. 
 

 
Na tym obrady IV sesji zakończono.   

 
                                                             P r z e w o d n i c z ą c a  

 Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

     Izabela Turzynska 

                                                                  Anna Hałasowska 

 


